
 
 
 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  
Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

FINANŠU  KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 14.jūnijā                                                Nr.10 
 
Sēde sasaukta pulksten 15:00 

Sēde atklāta pulksten 15:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 
 
Sēdi vada:  Gita Avote – Finanšu komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē:  Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 

deputāti:  Unda Ozoliņa – Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietniece (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Vents Armands Krauklis – Finanšu komitejas loceklis  
   Agnis Birkavs – Finanšu komitejas loceklis    

Viesturs Zariņš – Finanšu komitejas loceklis  
Juris Žurovičs – Finanšu komitejas loceklis  
Guntis Albergs – Finanšu komitejas loceklis 
Vilmārs Vesingi – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Agris Krastiņš – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Jānis Anže – Finanšu komitejas loceklis 
Kristaps Sula – Finanšu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

 
Sēdē piedalās:  Aigars Roga – pašvaldības domes deputāts  
 

Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 
  Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja 
Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja 
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītājas vietnieks juridiskajos jautājumos 
Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Jānis Vindēls – Nekustamo īpašumu speciālists  
Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības jautājumos 
Viktors Kaņepe – Finanšu analītiķis  
Ivita Aumeistere – Iepirkumu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators  
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
Inese Kāposte – Valkas novada Bērnu – jaunatnes sporta skolas direktore 

Līga Lāne – Kultūras darba organizatore 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 
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Māris Zālītis – Būvinženieris (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 
Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

 

Sēdes vadītāja G.Avote informē, ka darba kārtība ir papildināta ar 1 jautājumu “Par futbolistu komandas 
braucienu uz Izraēlu”, ko Izglītības, kultūras un sporta komitejā tika ierosināts virzīt uz Finanšu komiteju, un 
informatīvo ziņojumu “Par L.Veinbergas iesnieguma izskatīšanu”. 
 
Darba kārtība: 

1. Par finansiālu atbalstu ***** 

2. Par finansiālu atbalstu ***** 
3. Par finansiālu atbalstu dalībai Dziesmu svētku pasākumā 
4. Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi un iesniegšanu 

5. Par automašīnas MAN 8.150 atsavināšanu 

6. Par universālās pašgājējmašīnas ekskavatora-iekrāvēja atsavināšanu 

7. Par minigolfa inventāra izsniegšanas maksas apstiprināšanu 
8. Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, Zvārtavas, Kārķu un 

Ērģemes pagastos 
9. Par Vienotās pašvaldību sistēmas datu apmaiņu izmantojot Valsts informācijas sistēmu savietotāju 
10. Par saistošo noteikumu “Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” 

apstiprināšanu precizētā redakcijā 
11. Par atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli uz investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija 

“Spundenieki”, Ērģemes pagasts” 
12. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un Valsts 

ieņēmumu dienestu 
13. Par saistošo noteikumu “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” 

projekta apstiprināšanu 
14. Par futbolistu komandas braucienu uz Izraēlu 

Informatīvais jautājums 
15. Par L.Veinbergas iesnieguma izskatīšanu 

 
Deputāti atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 11 deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, 

V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
apstiprina Valkas novada pašvaldības Finanšu komitejas sēdes Nr.10 darba kārtību. 
 
 

1.§ 
Par finansiālu atbalstu ***** 

            
(R.Rastaks) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, I.Grandava, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, G.Albergs. 
R.Rastaks informē, ka atbildīgajā komitejā tika debatēts par finansiālo iespēju atbalstīt šo sportisti un tika izlemts, 
ka tiks nodrošināti papildus finanšu līdzekļi ģimnāzijas budžetā, lai apmaksātu komandējumu un balsojums 
parādīja, ka vairākums bija par komandējuma piešķiršanu trenerim un sportistei. 
V.A.Krauklis uzstājas un aicina atbalstīt komandējuma piešķiršanu. 
U.Ozoliņa aicina sekot labas pārvaldības un vienlīdzības principam un atbalstīt gan *****, gan *****, piešķirot 
komandējumu. 
G.Albergs uzskata, ka jāatbalsta konsekventi, tas ir,  visiem 300,00 EUR, pieminot arī citus gadījumus. 
V.A.Krauklis izklāsta informāciju par pilona sporta veida unikalitāti un nozīmīgumu starptautiskā mērogā. 
G.Avote aicina balsot par komandējuma piešķiršanu *****. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 3 
deputāti (U.Ozoliņa, V.A.Krauklis, A.Krastiņš), PRET – 6 deputāti (G.Avote, J.Anže, A.Birkavs, V.Zariņš, 
G.Albergs, K.Sula), ATTURAS – 2 deputāti (J.Žurovičs, V.Vesingi), lēmums nav pieņemts. 
 
G.Avote aicina balsot par 300,00 EUR piešķiršanu ***** caur biedrību un jautājumu virzot apstiprināšanai domes 
sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
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1. Piešķirt biedrībai “Valkas ģimnāzijas vecāku biedrība”, reģistrācijas numurs: 40008179970, juridiskā 
adrese: Raiņa iela 28A, Valka, Valkas novads, dotāciju 300,00 EUR (trīs simti euro, nulle centi) 
apmērā finansiālā atbalsta sniegšanai Valkas Jāņa Cimzes ģimnāzijas skolniecei *****. 

 
 

2.§  
Par finansiālu atbalstu ***** 

           ________ 
(R.Rastaks) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), R.Rastaks. 
Debatē: G.Avote, I.Grandava.  
R.Rastaks informē, ka atbildīgajā komitejā tika lemts par komandējuma piešķiršanu diviem Mūzikas skolas 
pedagogiem un audzēknei ***** un kopējie izdevumi, ja brauciens būtu četras dienas, izmaksātu 1018,00 EUR, 
bet, ja 3 dienas, tad 943,00 EUR. 
I.Grandava piebilst, ka noteikti būs nepieciešamas četras dienas, jo ir mēģinājumi, semināri un konkurss, kā arī 
R.Rastaks piebilst, ka šajā summā, tas ir, 1018,00 EUR ietilpst dienas nauda, degvielas izdevumi un 
naktsmītnes. 
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Atbalstīt J.Cimzes Mūzikas skolas audzēknes ***** un 2 (divu) J.Cimzes Mūzikas skolas pedagogu 
komandēšanu uz Bulgāriju (Sofija) no šī gada 28.jūnija - 1.jūlijam. 

2. Piešķirt papildus finanšu līdzekļus 1018,00 EUR (viens tūkstotis astoņpadsmit euro, nulle centi) apmērā 

J.Cimzes Muzikas skolai, izdarot grozījumus pašvaldības budžetā.  

3. Par lēmuma 1.punkta izpildi atbild J.Cimzes Mūzikas skolas direktore. 

4. Par lēmuma 2.punkta izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 

 

R.Rastaks informē par pārrunāto saistībā ar nometnēm Izglītības, kultūras un sporta komitejā un informē, ka 

kopējais finansējums pašvaldībai būs 11 111,00 EUR. Plānotais dalībnieku skaits ir 48 ukraiņi un otra puse 

latvieši. Nometne plānota šī gada augustā 5 dienu garumā. 

 

  

3.§ 
Par finansiālu atbalstu dalībai Dziesmu svētku pasākumā 

______            
(R.Rastaks) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot iesniegtā iesnieguma saturu (pielikumā), L.Lāne. 
L.Lāne informē, ka iesniedzējas lūdz apmaksāt tirgošanās vietu Vērmanes dārzā Dziesmu svētku laikā no 1.-
9.jūlijam. Atbildīgajā komitejā tika nolemts, ka 200,00 EUR no katras studijas varētu novirzīt šim mērķim no abu 
studiju gada laikā paredzētajiem braucienu izdevumiem, atlikušo summu, tas ir, 108,20 EUR no Dziesmu svētku 
budžeta.   
G.Avote aicina balsot. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apmaksāt rēķinu par amatu prasmju un lietišķās mākslas demonstrējumu izstādes telts vietas īri 
Rīgā Dziesmu svētku nedēļas laikā no šī gada 1.-9.jūlijam 508,20 EUR (pieci simti astoņi euro un 
divdesmit centi) apmērā no Valkas kultūras nama budžeta līdzekļiem (400,00 EUR) un Dziesmu 
svētku budžeta līdzekļiem(108,20 EUR). 

2. Uzdot Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājam veikt budžeta grozījumus. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 
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4.§ 

Par projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi un iesniegšanu 
 ________________________________________________________________________________ 

(T.Simtiņš) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), T.Simtiņš. 
T.Simtiņš informē, kā šī ir projekta 3.kārta un projekta ietvaros tiks uzlaboti apstākļi vērtīgo koku sugām un  
izņemtas nevērtīgās koku sugas no trīs Valkas novada meža saimniecībām, kuru kopējā platība ir 2,34 ha.  
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Atbalstīt projekta “Jaunaudžu retināšana Valkas pilsētas saimniecībās 3. kārta” izstrādi iesniegšanai 
Lauku atbalsta projektu konkursā Latvijas Lauku attīstības programmas 2014.–2020.gadam 
apakšpasākuma “Ieguldījumi meža platību paplašināšanā un mežu dzīvotspējas uzlabošanā”. 

2. Priekšfinansēt projekta īstenošanu 514,80 EUR (pieci simti četrpadsmit euro, astoņdesmit centi). 
3. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

5.§ 

Par automašīnas MAN 8.150 atsavināšanu 
________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 

 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
V.Bavins informē, ka nodaļas īpašumā ir automašīna, ko ilgstoši nelieto, un ir atklāti defekti, tāpēc aicina izvērtēt, 
vai pārdot to izsolē, vai pārdot par brīvu cenu, kā arī norāda, ka iepriekšējos gadus šajā transporta līdzeklī 
ieguldīts vairāk kā 2000,00 EUR. 
No komitejas locekļiem izskan viedoklis pārdot šo automašīnu par brīvu cenu. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Pārdot par brīvu cenu kustamo mantu – kravas pašizgāzēju MAN 8.150 (valsts reģ.Nr. HR 5341; 

reģistrācijas datums: 04.04.1990.), nosakot cenu 730,00 EUR (septiņi simti trīsdesmit euro, nulle centi) 

apmērā, ieskaitot PVN. 

2. Uzdot Juridiskai nodaļai sagatavot lēmuma projektu izskatīšanai domes sēdē. 

 

 

6.§ 

Par universālās pašgājējmašīnas ekskavatora-iekrāvēja atsavināšanu 

________________________________________________________________________________ 

(V.Bavins) 

 

Ziņo, izklāstot iesnieguma saturu (pielikumā), V.Bavins. 
Debatē: G.Avote, I.Grandava. 
V.Bavins informē, ka traktors stāv neizmantots jau vairāk kā gadu, ir veikts tehniskais novērtējums. Ierosina šo 
traktoru pārdot izsolē. 
Komitejas locekļi atbalsta automašīnas pārdošanu izsoles veidā. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
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1. Nodot kustamo manto – universālo pašgājējmašīnas ekskavatoru-iekrāvēju JCB 4CX – 4WS (valsts 

reģ.Nr. T 8217 LM) rakstiskā izsolē, nosakot izsoles objekta sākotnējo cenu 8512,40 EUR (astoņi tūkstoši 

pieci simti divpadsmit euro, četrdesmit centi) bez PVN 21%; PVN 21% apmērā sastāda 1787,60 EUR 

(viens tūkstotis septiņi simti astoņdesmit septiņi euro, sešdesmit centi); pavisam kopā 10300,00 EUR 

(desmit tūkstoši trīs simti euro, nulle centi). 

2. Uzdot Juridiskai nodaļai sagatavot 1.punktā minētās kustamās mantas rakstiskās izsoles noteikumus. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 

 
 

7.§ 
Par minigolfa inventāra izsniegšanas maksas apstiprināšanu 

_______________________________________________________ 
(V.Kaņepe) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Kaņepe. 
Debatē: G.Avote, U.Ozoliņa, V.A.Krauklis, V.Zariņš. 
V.Kaņepe paskaidro, ka Semināra ielā 1, Valkā, ir pieejams mini golfa laukums un, lai to izmantotu ar 
pašvaldības inventāru, ir nepieciešams izcenojums, papildinot, ka viena golfa nūju komplekta cena būtu 3,00 
EUR. 
V.Bavins informē, ka saistībā ar konstatētajiem defektiem, nav iespējams lietot šajā vietā esošās tualetes. 
U.Ozoliņa ierosina informēt iedzīvotājus par to, ka pašlaik šīs tualetes nevar izmantot. 
V.Zariņš ierosina veikt papildus aprēķinu par izcenojumu, lai varētu šo pakalpojumu izmantot arī ģimenes ar 3+ 
karti. V.A.Krauklis ierosina noteikt nedaudz lielāku pamata maksu par komplektu, jo jārēķinās, ka nūjas 
nolietosies, un aicina V.Kaņepem pārrēķināt izmaksas, kas varētu būt 2,00 EUR ģimenēm un pamata cena būtu 
4,00 EUR apmērā. V.Zariņš ierosina turpmāk, piedāvājot iedzīvotajiem dažādus pakalpojumus, padomāt par 
izcenojuma izmaksu aprēķināšanu karšu 3+ lietotājiem un vispār ģimenēm ar bērniem. V.A.Krauklis vērš 
uzmanību, ka iepriekš runājot ar uzņēmējiem, šī būtu laba vieta, kur varētu izvietot kafijas automātu, kas būtu 
arī jāizdara, kā arī izvietot šajā teritorijā kādu galdiņu, lai vairāk būtu dzīvības šajā vietā, un aicina izpilddirektoru 
un Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītāju noreaģēt pēc iespējas ātrāk, it sevišķi, ņemot vērā, ka  
tūrisma sezona ir pašā plaukumā. 
U.Ozoliņa jautā, ko nozīmē “mini golfa komplekts”, un cik personas var spēlēt ar vienu komplektu, uz ko V.Zariņš 
atbild, ka tas nozīmē viena nūja un viena bumbiņa. Notiek diskusija par nūju daudzumu, kas ietilptu vienā 
komplektā. U.Ozoliņa norāda, ka no lēmuma projekta nav saprotams, kas nozīmē “komplekts”. 
Komitejas locekļi vienojas, ka komplekts būtu divas nūjas un divas bumbiņas, kas maksātu 4,00 EUR, savukārt 
ģimenēm – 2,00 EUR. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt  maksu par minigolfa inventāra 1 (viena) komplekta izsniegšanu 4,00 EUR (četri euro, nulle 
centi) apmērā ar PVN, un uzrādot “3+ Ģimenes karte” 2,00 EUR (divi euro, nulle centi) apmērā ar PVN. 

2. Noteikt, ka inventāra komplekta lietošanas laiks ir līdz 1 (vienai) stundai. 
3. Noteikt, ka inventāra 1 (viens) komplekts sastāv no 2 (divām) minigolfa nūjām un 2 (divām) bumbiņām.   
4. Uzdot Finanšu analītiķim precizēt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai domes sēdē. 

 

 

8.§ 

Par zāliena pļaušanas maksas pakalpojumu izcenojumu apstiprināšanu Vijciema, Zvārtavas,  
Kārķu un Ērģemes pagastos 

________________________________________________________________________________ 

(V.Kaņepe) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), V.Kaņepe.  
Debatē: G.Avote, G.Albergs, V.Šaicāns, V.Zariņš, V.A.Krauklis, P.Pētersons. 
V.Kaņepe informē, ka minētajos pagastos ir līdzīga traktortehnika, kā arī norāda, ka pēdējās izmaiņas 
izcenojumos tika veiktas 2018.gadā, tāpēc ir nepieciešami jauni izcenojumi uz zāles pļaušanas pakalpojumiem. 
G.Albergs ierosina likt stundas tarifa likmi šādu pakalpojumu sniegšanai, jo darbiniekam, kurš to darīs, viņa 
darba laiks skaitīsies no brīža, kad traktors tiks aizvests līdz pļaušanas vietai. 
V.Šaicāns piekrīt G.Albergam un papildina, ka dažādi apstākļi ietekmē zāles pļaušanu, piemēram, zāles 
augstums, tāpēc ierosina, ka iespējams vajadzētu apstiprināt divus izcenojumus – vienu mazām platībām ar 



 

6 

 

stundas tarifa likmi, un otru – uz lielām platībām, kur varētu būt izcenojums uz hektāriem. Arī V.Kaņepe piekrīt 
šādam risinājumam.  
V.A.Krauklis uzskata, ka pagasta pārvaldes vadītājs izlemj pēc kāda izcenojuma tiek aprēķināta maksa par 
pakalpojumu. 
U.Ozoliņa jautā, kurš noteiks un pēc kāda principa vērtēs, kādu izcenojumu piemērot. G.Albergs ierosina, ka 
līdz 1 ha piemēro stundas tarifa likmi un, ja vairāk par 1 ha, tad stundas tarifa likmi.  
P.Pētersons sniedz skaidrojumu no savas pieredzes. 
G.Avote aicina balsot par piedāvāto lēmuma projektu par 1 ha izmaksām un papildus sagatavot otru 
izcenojumu, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 11 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, V.Zariņš, U.Ozoliņa, 
G.Albergs, K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apstiprināt  maksu par zālāju pļaušanu par 1 ha (vienu hektāru) 119,87 EUR (viens simts deviņpadsmit 
euro, astoņdesmit septiņi centi) apmērā bez PVN. 

2. Pievienotās vērtības nodokli piemērot atbilstoši Pievienotās vērtības nodokļa likumam. 
3. Uzdot Finanšu analītiķim sagatavot papildus izcenojumu, kas noteiktu pakalpojuma stundas tarifa likmi 

un iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 

 

9.§ 

Par Vienotās pašvaldību sistēmas datu apmaiņu izmantojot Valsts informācijas sistēmu savietotāju 
________________________________________________________________________________ 

(I.Grandava) 

 

Ziņo, izklāstot saņemtās vēstules saturu (pielikumā), I.Grandava. 
I.Grandava paskaidro, ka valsts iestādes pārveido savas informācijas sistēmas un, lai pašvaldības Sociālajam 
dienestam būtu piekļuve šai informācijai, ir nepieciešams apmaksāt pakalpojumu, lai “ZZ Dats” varētu pielāgot 
Valkas novada pašvaldības piekļuvi Valsts informācijas sistēmām.  
 
Deputāts V.Zariņš iziet no sēžu zāles pulksten 15:44.  
 
I.Grandava paskaidro, ka šis vairāk attiecas uz Sociālā dienesta piekļuvi sistēmām, norādot, ka Grāmatvedības 
nodaļa izmanto citu piekļuvi. Papildina, ka budžetā šogad nav plānoti šādi līdzekļi, kas ir 1260,00 EUR bez PVN. 
G.Avote aicina balsot. 
Deputāts V.Zariņš balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 10 
deputāti (G.Avote, V.A.Krauklis, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, 
K.Sula), PRET – nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 

1. Apmaksāt “ZZ Dats” pakalpojuma izmaksas datu apmaiņas pārslēgšanai par summu 1260,00 EUR 
(viens tūkstotis divi simti sešdemit euro, nulle centi) bez PVN, finansējumu paredzot no līdzekļiem 
neparedzētiem gadījumiem. 

2. Uzdot Grāmatvedības un finanšu nodaļai veikt budžeta grozījumus. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītājs. 

 
 

10.§ 

Par saistošo noteikumu “Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas  

kārtību Valkas novadā” apstiprināšanu precizētā redakcijā 

________________________________________________________________________________ 

(J.Vindēls) 

 

Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), J.Vindēls. 
Debatē: G.Avote, V.A.Krauklis, U.Ozoliņa, G.Albergs. 
J.Vindēls informē par noteikumu punktiem, kur veiktas izmaiņas atbilstoši ministrijas 11 ieteikumiem. 
Notiek diskusija par pārkāpumu konstatēšanu un sodu piemērošanu. G.Albergs norāda, ka kontrolēt varētu tikai 
policija. 
 
Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēžu zāles pulksten 15:51. 
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Notiek diskusija par nodevu piemērošanu. 
G.Avote aicina balsot, veicot redakcionālas izmaiņas, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
Deputāts V.Zariņš un V.A.Krauklis balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 9 
deputāti (G.Avote, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, K.Sula), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības domes 2023.gada 30.marta precizētos saistošos noteikumus 
Nr.2 “Par ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” (pielikumā). 

2. Uzdot Valkas novada pašvaldības administrācijas izpildsekretāram saistošos noteikumus Nr.2“Par ielu 
tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā” un to paskaidrojuma rakstu triju darba 
dienu laikā pēc to parakstīšanas Pašvaldību likumā noteiktajā kārtībā nosūtīt Vides aizsardzības un 
reģionālās attīstības ministrijai. 

3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību speciālistam saistošos noteikumus Nr.2"Par 
ielu tirdzniecību un tirgus statusa piešķiršanas kārtību Valkas novadā" pēc to stāšanās spēkā publicēt 
pašvaldības oficiālajā tīmekļvietnē www.valka.lv, vienlaikus nodrošinot atbilstību oficiālajai publikācijai 
un norādot atsauci uz oficiālo publikāciju, kā arī publicēt informāciju par saistošajiem noteikumiem 
Valkas novada pašvaldības izdevumā „Valkas Novada Vēstis” 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī 

 
11.§ 

Par atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli uz investīciju objektu “Ražošanas ēka un teritorija 
“Spundenieki”, Ērģemes pagasts” 

________________________________________________________________________________ 

(L.Engere) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), L.Engere. 
Debatē: G.Avote, I.Grandava, G.Albergs. 
L.Engere paskaidro, ka izsoles noteikumi tika pārskatīti un labota specifikācija attiecībā uz elektrības jaudām, 
un šoreiz ir piemērotas atlaides nomas maksai pa gadiem. Papildina, ka nomas maksas procentuālais 
samazinājums pa gadiem ir izdevīgāks pašvaldībai nekā samazinot pamata nomas maksu par 20%, jo, ja 
piemērojam atlaides, tad zaudējums ir apmēram 33 000,00 EUR apmērā, bet, ja samazinām kopējo nomas 
maksu, tad zaudējums ir jau 163 000,00 EUR apmērā. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
Deputāts V.Zariņš un V.A.Krauklis balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 9 
deputāti (G.Avote, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, K.Sula), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Organizēt atkārtotu rakstisku nomas tiesību izsoli un apstiprināt izsoles noteikumus uz investīciju 
objektu “Ražošanas ēka un teritorija “Spundenieki”, Ērģemes pagastā”, nosakot, ka izsoles nosacītā 
nomas maksa par izsoles objektu ir 2313,38,00 EUR (divi tūkstoši trīs simti trīspadsmit euro, trīsdesmit 
astoņi centi) mēnesī bez pievienotās vērtības nodokļa 

2. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot Pašvaldības īpašumu privatizācijas un atsavināšanas komisijai. 
3. Noteikt izsoles laiku un vietu 2023.gada 25.jūlijā plkst.10.00, Beverīnas ielā 3, Valkā, 1.stāva apspriežu 

telpā. 
4. Publicēt sludinājumu par nomas tiesību izsoli Valkas novada pašvaldības tīmekļvietnē www.valka.lv. 
5. Lēmuma izpildi kontrolēt pašvaldības izpilddirektoram. 
6. Izsoles organizēšanu uzdot rīkot Pašvaldības īpašumu privatizācijas un atsavināšanas komisijai. 
7 .  Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī un saskaņā ar Administratīvā procesa likuma 76., 77. un 

78.pantu viena mēneša laikā no spēkā stāšanās brīža var tikt pārsūdzēts Administratīvajā rajona tiesā. 
 

12.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības  
ministriju un Valsts ieņēmumu dienestu 

________________________________________________________________________________ 

(I.Bērziņa) 

 

http://www.valka.lv/
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Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), I.Bērziņa. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
Deputāts V.Zariņš un V.A.Krauklis balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 9 
deputāti (G.Avote, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, K.Sula), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Slēgt trīspusēju sadarbības līgumu ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju un Valsts 
ieņēmumu dienestu par kārtību, kādā līdzēji sadarbojas, lai ar Valkas novada valsts un pašvaldības 
vienoto klientu apkalpošanas centra starpniecību nodrošinātu pašvaldības klientu iesniegumu 
pieņemšanu Ministru kabineta 2017.gada 4.jūlija noteikumos Nr.401 “Noteikumi par valsts pārvaldes 
vienoto klientu apkalpošanas centru veidiem, sniegto pakalpojumu apjomu un pakalpojumu sniegšanas 
kārtību" noteiktajā kārtībā.  

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

13.§ 

Par saistošo noteikumu “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” 
projekta apstiprināšanu 

________________________________________________________________________________ 

(A.Golubovs) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu (pielikumā), A.Golubovs. 
A.Golubovs papildina, ka saistošo noteikumu projekts tiks nodots iedzīvotāju apspriešanai līdz domes sēdei. 
G.Avote aicina balsot, jautājumu virzot apstiprināšanai domes sēdē. 
Deputāts V.Zariņš un V.A.Krauklis balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR – 9 
deputāti (G.Avote, A.Krastiņš, J.Anže, V.Vesingi, A.Birkavs, J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, K.Sula), PRET – 
nav, ATTURAS – nav, 
Finanšu komiteja 
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 
1. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības 2023.gada 29.jūnija saistošos noteikumus Nr.__ “Par 

maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” (pielikumā). 

2. Uzdot Valkas novada pašvaldības administrācijas izpildsekretāram saistošos noteikumus Nr.__ “Par 

maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā” un to paskaidrojuma rakstu: 

2.1. trīs darba dienu laikā pēc to parakstīšanas Pašvaldību likumā noteiktajā kārtībā nosūtīt Vides 

aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai un Labklājības ministrijai atzinuma sniegšanai, 

2.2. pēc pozitīvu ministriju atzinuma saņemšanas nodrošināt saistošo noteikumu publicēšanu oficiālajā 

izdevumā “Latvijas Vēstnesis”. 

3. Uzdot Valkas novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību speciālistam saistošos noteikumus Nr.___ " Par 

maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni Valkas novadā" pēc to stāšanās spēkā publicēt 

pašvaldības oficiālajā tīmekļvietnē www.valka.lv, vienlaikus nodrošinot atbilstību oficiālajai publikācijai un 

norādot atsauci uz oficiālo publikāciju, kā arī publicēt informāciju par saistošajiem noteikumiem Valkas 

novada pašvaldības izdevumā „Valkas Novada Vēstis”. 

4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas dienā. 

 
 

14.§ 

Par futbolistu komandas braucienu uz Izraēlu 
________________________________________________________________________________ 

(I.Kāposte) 

 
Jautājums tika izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā. 
Ziņo, izklāstot brauciena būtību, I.Kāposte. 
I.Kāposte informē, ka pašvaldībai ir ilggadēja sadarbība ar Izraēlas pilsētu Ibilinu, un arī šogad Izraēlas 
delegācija augustā brauc uz Valku 30 cilvēku sastāvā. Šīs sadraudzības pilsētas viesi vienmēr ir norādījuši uz 
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to, ka pie viņiem mūsu pašvaldības delegācija nekad nebrauc, tāpēc šogad ir plānots doties uz Izraēlu. 
Delegācijas sastāvā plānots iesaistīt 12 skolēnus un 3 pedagogus, kuriem būtu noformējams komandējums. 
Atbildīgajā komitejā I.Kāpostei tika uzdots sagatavot informāciju par iespējamajām izmaksām, kuras viņa 
nosauc, proti, komandējums pieaugušajiem būs 378,00 EUR, un skolēniem būtu tas pats, kā arī informē, ka 
lidmašīnas biļete cenas ir 495,00 EUR uz personu, uz doto brīdi.  
G.Avote ierosina apzināt skolēnu vecākus, vai viņi būs gatavi pirkt saviem bērniem biļetes par nosaukto summu. 
I.Kāposte uzņemas sazināties ar avio kompāniju par grupas biļetes iespējamo atlaidi un biļešu cenu un izrunāt 
ar bērnu vecākiem, vai viņi būs ar mieru pirkt biļetes par lielāku summu, nekā bija domāts iepriekš.  

 

 

15.§ 

Par L.Veinbergas iesnieguma izskatīšanu 

________________________________________________________________________________ 

(I.Bērziņa) 

 
Ziņo, izklāstot saņemtā iesnieguma saturu (pielikumā), I.Bērziņa. 
Debatē: G.Avote, U.Ozoliņa. 
G.Avote izsaka savu neizpratni, kāpēc kopš L.Veinbergas iesnieguma saņemšanas (14.aprīlī) nav sekojušas 
tālākās rīcības un tagad jūnija mēnesī no pašreizējās vadības tiek prasīts risinājums.  
I.Bērziņa paskaidro, ka, ņemot vērā to, ka domes lēmums par L.Veinbergas atbrīvošanu nebija administratīvais 
akts, tad vienīgais, ko pašvaldība var darīt, ir skaidrot šāda lēmuma pieņemšanas motīvus personai, atbildot uz 
iesniegumu.  
U.Ozoliņa jautā par personas atbrīvošanas iesnieguma teksta interpretēšanu. I.Bērziņa paskaidro, kādam būtu 
bijis jābūt procesam, ja būtu bijusi abpusēja vēlme slēgt vienošanos, kā arī piedāvā iespēju personai lūgt domes 
lēmumu atcelt un turpināt darba tiesiskās attiecības. 
 
Deputāts V.Zariņs ienāk sēžu zālē pulksten 16:35. 
 
I.Grandava uzstājas un informē par situāciju ar Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas darbinieku 
virsstundu apmaksas kārtību un norāda, ka maija mēnesī šī summa sasniegusi apmēram 1000,00 EUR. Aicina 
izvērtēt situāciju un izlemt par vienotu pieeju, kā pašvaldība nākamajā gadā darīs ar virsstundu darba apmaksu, 
jo šāda situācija ir arī citās nodaļās. G.Albergs ierosina izpilddirektoram V.Šaicānam sasaukt visus nodaļu 
vadītājus, kurus skar šī problēma, skaidrojot situāciju. V.Šaicāns aicina vērtēt šo situāciju no dažādām pusēm, 
cik darbinieki ir noslogoti, slodžu skaits, kas būtu jāizdiskutē un piekrīt, ka jābūt sanāksmei.  
V.Bavins norāda uz piemēru no dzīves, ka brīvdienu nevar iedot, kā arī norāda, ka būtu nepieciešamas 
apliecības darbiniekiem, it sevišķi tiem, kas strādā ar tehniku. I.Grandava papildina, ka citās pašvaldībās arī 
administrācijas darbiniekiem ir piespraudes ar amata un vārda nosaukumu. 
A.Birkavs jautā par budžeta izpildi uz doto brīdi, uz ko I.Grandava informē par to, ka neienāk ieņēmumi no 
Valsts kases, kā arī nosauc budžeta izpildes datus. 
A.Birkavs jautā par Rūjienas ielas 31, Valkā, līguma noslēgšanu, uz ko V.Zariņš atbild, ka līgums ir parakstīts, 
bet nav parakstīts pieņemšanas-nodošanas akts. V.Šaicāns informē par elektrības pārslēgšanas procesu ar 
jauno nomnieku. 
 
Sēde slēgta pulksten 16:45 
 
 
Sēdes vadītājs        Gita Avote 
 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 


